
Selkokielisyys

Tehtävä 1: Mitä seuraavat puhekielen ilmaisut ovat selkokielellä?

1. homma ____________________________________

2. huilata ____________________________________

3. jelpata ____________________________________

4. varttua ____________________________________

5. lenssu ____________________________________

6. meinata ____________________________________

7. tuurata ____________________________________

8. vinkki ____________________________________

9. pointti ____________________________________

10.mokata ____________________________________

Tehtävä 2: Miten voit sanoa asian toisin?

1. Minkä ikäinen olet? _____________________________________

2. Mistä olet kotoisin? _____________________________________

3. Kirja on palautettava koululle. _________________________________

4. Tuotko sen tänne tullessasi? __________________________________

5. Kaikki tapahtunut on ihan tavallista. ____________________________

6. Kaapissa ollut kirja on kadonnut. _______________________________

7. Tämä ei ole syötävä sieni. ____________________________________

8. Bussista myöhästynyt opiskelija oli jo koululle kävellessään myöhässä.

__________________________________________________________


